
Z á p i s n i c a 
 

zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dubovce 
konaného dňa 20.7.2023 v Kultúrnom dome v Dubovciach  

 
Prítomní:  
starosta obce:  Mgr. Filip Tokoš,  
zástupca starostu: Denis Biskupič,                  
prítomní poslanci: Jozef Kudláč, Ing. Katarína Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, 
Mgr. Miroslav Vaclavík 
 
Neprítomní: Ing. Tomáš Milota, Mgr. Tomáš Mikula a Veronika Tokošová  
 
Zasadnutie sa začalo o 18:02 hod. Na zasadnutí boli prítomní 6 poslanci z celkového počtu 9 
poslancov. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.   
 
o 18.07 sa dostavil Ing. Tomáš Milota. 
 
Bod č. 1 – Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 
Mgr. Filip Tokoš. Oboznámil prítomných, že z dôvodu verejného záujmu bude zasadnutie OZ 
nahrávané. 
 
Bod č. 2 – Schválenie programu zasadnutia  
 
Starosta obce predniesol návrh programu OZ 
  
Návrh uznesenia č. 36/7/2023  
OZ obce Dubovce sa uznáša na programe OZ obce Dubovce dňa 20.7.2023 v znení:  
1.  Otvorenie  
2.  Schválenie programu zasadnutia 
3.  Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  
4.  Kontrola uznesení 
5.  Upozornenie prokurátora 
6.  Čerpanie rezervného fondu 
7.  Odkúpenie obecných pozemkov 
8.  Návrh VZN č. 2/2023 o podmienkach umiestňovania volebných plagátov 
9.  Návrh VZN č. 3/2023 o podmienkach umiestňovania plagátov na území obce 
10. Prenájom časti objektu TJ  športové kabíny miestnosť č.1 
11. Prenájom časti objektu TJ  športové kabíny garáž 
12. Odkúpenie pozemkov od pani Tokošovej 
13. Vodovodné prípojky 
14. Diskusia 
15. Záver     
Starosta vyzval prítomných na doplnenie programu. Nikto nepredniesol návrh na doplnenie 
programu  
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Hlasovanie:  
za – Jozef Kudláč, Dana Polláková, Mgr. Miroslav Václavík, Ing. Katarína Ondrušová, Denis 
Biskupič, Mgr. Pavol Tokoš, Ing. Tomáš Milota. 
proti – nikto 
zdržal sa – nikto  
 

Uznesenie č.  36/7/2023 
 
OZ obce Dubovce schvaľuje program OZ obce Dubovce dňa 20.7.2023 v znení:  
1.  Otvorenie  
2.  Schválenie programu zasadnutia 
3.  Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  
4.  Kontrola uznesení 
5.  Upozornenie prokurátora 
6.  Čerpanie rezervného fondu 
7.  Odkúpenie obecných pozemkov 
8.  Návrh VZN č. 2/2023 o podmienkach umiestňovania volebných plagátov 
9.  Návrh VZN č. 3/2023 o podmienkach umiestňovania plagátov na území obce 
10. Prenájom časti objektu TJ  športové kabíny miestnosť č.1 
11. Prenájom časti objektu TJ  športové kabíny garáž 
12. Odkúpenie pozemkov od pani Tokošovej 
13. Vodovodné prípojky 
14. Diskusia 
15. Záver     
 
Bod č. 3. – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
Za zapisovateľku bola určená Mgr. Viera Haringová, za overovateľov zápisnice boli určené    
Ing. Katarína Ondrušová a Dana Polláková.   
 
Bod 4 – Kontrola uznesení  
 
Uznesenie č. 20/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce schvaľuje program OZ obce Dubovce dňa 7.6.2023 
v znení:  

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Kontrola uznesení 
5. Schválenie Záverečného účtu obce Dubovce 
6. Tvorba rezervného fondu 
7. Žiadosť o jednorazový príspevok 
8. Vyhlásenie otvorenia Územného plánu obce Dubovce 
9. Žiadosti o prenájom časti objektu TJ Dubovce – športové kabíny 
10. Odpredaj obecných pozemkov 
11. Žiadosť o vybudovanie prístrešku v areáli TJ Dubovce 
12. Žiadosť o riešenie havarijného stavu oplotenia v areáli ZŠ Dubovce 
13. Kúpa mulčovacej kosačky 
14. Predĺženie platnosti dokumentu „Program rozvoja obce na obdobie 2015 – 2020“ 
15. Doriešenie FB stránky obce 
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16. Diskusia 
17. Záver 

Uznesenie podpísané, bolo splnené. 
 

Uznesenie č. 21/06/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   b e r i e   n a   v e d o m i e   správu hlavného 

kontrolóra a stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2022.  
 

Uznesenie č. 22/06/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce obce   b e r i e   n a   v e d o m i e   správu audítora   

za rok 2022. 
 
Uznesenie č. 23/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   Záverečný účet obce Dubovce            
za rok 2022 a celoročné hospodárenie s výhradami. 
 
Uznesenie č. 24/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   použitie prebytku rozpočtového 
hospodárenia za rok 2022 na tvorbu rezervného fondu vo výške 31 591,80 €.  
 
Uznesenie č. 25/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   n e s ú h l a s í   s poskytnutím jednorazového 
príspevku p. Ivete Vaškovej.  
Uznesenie som podpísal, splnené.  

 
Uznesenie č. 26/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   v y h l a s u j e   výzvu na predkladanie žiadosti 
o zmeny a doplnky Územného plánu obce Dubovce na 30 dní na webovej stránke obce, 
v aplikácii a doručením do domácnosti obce Dubovce.  
Uznesenie som podpísal, splnené.  

 
Uznesenie č. 27/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s ú h l a s í   so zámerom obce Dubovce na 
prenájom nebytových priestorov v športovom areáli obce Dubovce, a to časti budovy parc.č. 
320/2, LV č. 472, miestnosť č. 1 s rozlohou 60 m2 s minimálnou cenou 300,- € mesačne + 
energie a garáž o rozlohe 70 m2 s minimálnou cenou 100,- € mesačne + energie. Tento zámer 
bude zverejnený na úradnej tabuli obce Dubovce a na webovej stránke obce Dubovce.  
Uznesenie som podpísal, splnené.  

 
Uznesenie č. 28/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   v y h o v u j e   žiadostiam na odpredaj časti 
pozemkov vo vlastníctve obce Dubovce za cenu 7,- € za 1 m2 žiadateľom Denisovi Biskupičovi 
a p. Martinovi Juráčkovi. Odpredaj sa uskutoční na základe geometrického plánu a kúpno-
predajnej zmluvy, ktoré sa prerokujú na ďalšom OZ obce Dubovce.  
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Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   v y h o v u j e   žiadostiam o zámenu pozemku 
žiadateľa Patrika Bartala na základe geometrického plánu a zámennej zmluvy, ktorá sa 
prerokuje na ďalšom OZ obce Dubovce.  

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   dočasne   n e v y h o v u j e   žiadostiam  p. Jána 
Ivánka, Andreja Štepanovského a Lenky Mazúr-Kovalčíkovej, ktoré budú prerokované osobne 
so žiadateľmi na ďalšej pracovnej porade v priebehu 14 dní.  
Uznesenie som podpísal, plní sa.  
 
Uznesenie č. 29/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   p o v o ľ u j e  vybudovanie rozoberateľného 
prístrešku o rozmeroch 11 x 3 m firmou EL NIŇO na asfaltovom ihrisku v areáli TJ Slovan 
Dubovce, ktorý bude vybudovaný na náklady firmy EL NIŇO a stane sa majetkom obce 
Dubovce.  
Uznesenie som podpísal, plní sa.  

 
Uznesenie č. 30/06/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s ú h l a s í   s vybudovaním nového panelového 
oplotenia na pozemku parc.č. 99/1, k.ú. Vidovany, ktorý susedí s pozemkom parc.č. 99/5, k.ú. 
Vidovany v dĺžke 15 m v spolupráci s firmou Combin s.r.o., po ukončení prác touto firmou na 
výstavbe vodovodu v obci Dubovce a vyprataní pozemku  parc.č. 99/1, k.ú. Vidovany.  
Uznesenie som podpísal, plní sa.  

 
Uznesenie č. 31/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s ú h l a s í   s kúpou mulčovacej kosačky VARI 
FS550.  
Uznesenie som podpísal, plní sa.  
 
Uznesenie č. 32/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   predĺženie platnosti Programu 
rozvoja obce na obdobie 2015 – 2020 do 31.12.2023.  
Uznesenie som podpísal, splnené. 

 
Uznesenie č. 33/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s a   u z n á š a    na tom, že obec Dubovce vytvorí 
funpage stránku a detaily tejto stránky sa doriešia na pracovnom stretnutí.  
Uznesenie som podpísal, plní sa.  
 
Uznesenie č. 34/06/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s ú h l a s í   s objednaním prác navyše od firmy 
Combin s.r.o. na asfaltovanie ciest na základe predloženej cenovej ponuky. 
Uznesenie som podpísal, plní sa.  
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Uznesenie č. 35/06/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s a   u z n á š a   na vypracovaní polročnej správy 

hlavnej kontrolórky obce Dubovce, a to kontrolu uznesení a ich plnenie, čerpanie rozpočtu, 
kontrolu účtovania a účtovných dokladov do 31.8.2023.  
Uznesenie som podpísal, plní sa.  
 
Bod č. 5 - Upozornenie prokurátora 
 
 Na obec bolo doručené upozornenie prokurátora týkajúce sa vylepovania predvolebných 
plagátov v obci.  
 
Návrh uznesenia č. 37/7/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce  navrhuje prerokovanie upozornenia prokurátora č. Pd 
46/23/2206-3 ohľadom VZN o vyhradení miest a ustanovení podmienok na umiestňovanie 
volebných plagátov na verejných priestranstvách.  
 
Hlasovanie: 
za -  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Ing. Katarína Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol 

Tokoš, Mgr. Miroslav Václavík, Ing. Tomáš Milota,  
proti – nikto 
zdržal sa – nikto 
 

Uznesenie č. 37/7/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce  p r e r o k o v a l o   upozornenie prokurátora                 
č. Pd 46/23/2206-3 ohľadom VZN o vyhradení miest a ustanovení podmienok na 
umiestňovanie volebných plagátov na verejných priestranstvách.  
 
Návrh uznesenia č. 38/7/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na vyhovení upozornenia prokurátora č. Pd 
46/23/2206-3 ohľadom VZN o vyhradení miest a ustanovení podmienok na umiestňovanie 
volebných plagátov na verejných priestranstvách v plnom rozsahu.  

 
Hlasovanie:  
za -  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Ing. Katarína Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol 

Tokoš, Mgr. Miroslav Václavík, Ing. Tomáš Milota,  
proti – nikto 
zdržal sa – nikto 
 

Uznesenie č. 38/7/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce obce   v y h o v u j e   upozorneniu prokurátora                
č. Pd 46/23/2206-3 ohľadom VZN o vyhradení miest a ustanovení podmienok na 
umiestňovanie volebných plagátov na verejných priestranstvách v plnom rozsahu.  
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Bod č. 6  - Čerpanie rezervného fondu 
 
Starosta predniesol návrh na čerpanie rezervného fondu. Navrhol čerpanie vo výške 9 000,- € 
na asfaltovanie ciest, 5 000,- € na úpravu okolia Obecného úradu Dubovce a 6 000,- € na 
chodník Nové Dubovce pri domoch Brdečkovej, Tomáša Milotu a Pekara. Tento chodník musí 
byť vybudovaný z dôvodu  kolaudácií ich domov, aby si mohli urobiť vjazdy, na čo máme čas 
do novembra, podľa vyjadrenia p. Kucharičovej zo stavebného úradu. Asfaltovanie je za 9 000,- 
€, je tam všetko čo sa poslanci dohodli, aj most pri Šulekových, kde to bolo veľmi rozbité. Voči 
návrhu nikto nenamietal.  
 
Návrh uznesenia 39/7/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce navrhuje čerpanie rezervného fondu na kapitálové 
výdavky vo výške 20 000,- €,  a to 9 000,- € na asfaltovanie ciest, 5 000,- € na úpravu okolia 
Obecného úradu Dubovce a 6 000,- € na chodník Nové Dubovce.  
 
Hlasovanie:  
za -  Denis Biskuič, Jozef Kudláč, Ing. Katarína Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, 

Mgr. Miroslav Václavík, Ing. Tomáš Milota,  
proti – nikto 
zdržal sa – nikto 
 

Uznesenie č. 39/7/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e  čerpanie rezervného fondu              
na kapitálové výdavky vo výške 20 000,- €,  a to 9 000,- € na asfaltovanie ciest, 5 000,- € na 
úpravu okolia Obecného úradu Dubovce a 6 000,- € na chodník Nové Dubovce.  
 
Bod č. 7 - Odkúpenie obecných pozemkov 
 
Starosta oboznámil prítomných o žiadostiach na odkúpenie pozemkov od obce. Odkúpenie 
bude vykonané na základe predložených geometrických plánov od žiadateľov. 
 
Návrh uznesenia č. 40/7/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na odpredaji časti pozemkov                         
vo vlastníctve obce Dubovce za cenu 7,- €/m2 žiadateľom Jánovi Ivánkovi, Lenke Mazúr 
Kovalčíkovej, Ing. Andrejovi Štepanovskému a Jozefovi Olejníkovi. Odpredaj sa uskutoční na 
základe geometrických plánov a kúpno-predajných zmlúv, ktoré sa prerokujú na ďalšom OZ 
obce Dubovce.  
 
Hlasovanie:  
za -  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Ing. Katarína Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol 

Tokoš, Mgr. Miroslav Václavík, Ing. Tomáš Milota,  
proti – nikto 
zdržal sa – nikto 
 

Uznesenie č. 40/7/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   odpredaj časti pozemkov                         
vo vlastníctve obce Dubovce za cenu 7,- €/m2 žiadateľom Jánovi Ivánkovi, Lenke Mazúr 
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Kovalčíkovej, Ing. Andrejovi Štepanovskému a Jozefovi Olejníkovi. Odpredaj sa uskutoční na 
základe geometrických plánov a kúpno-predajných zmlúv, ktoré sa prerokujú na ďalšom OZ 
obce Dubovce.  
 
 
 
Bod č. 8 - Návrh VZN č. 2/2023 o podmienkach umiestňovania volebných plagátov 
 
Starosta oboznámil prítomných o obsahu VZN a odpovedal na otázky prítomných 
k umiestňovaniu plagátov. 
 
Návrh uznesenia č. 41/7/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na schválení Všeobecne záväzného 
nariadenia obce Dubovce č. 2/2023 o podmienkach umiestňovania volebných plagátov 
s účinnosťou od 7.8.2023. 
 
Hlasovanie:  
za – Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Ing. Katarína Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol 

Tokoš, Mgr. Miroslav Václavík, Ing. Tomáš Milota,  
proti – nikto 
zdržal sa – nikto 
 

Uznesenie č. 41/7/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie 
obce Dubovce č. 2/2023 o podmienkach umiestňovania volebných plagátov s účinnosťou od 
7.8.2023. 
 
Bod č. 9 - Návrh VZN č. 3/2023 o podmienkach umiestňovania plagátov na území obce 
 
Starosta oboznámil prítomných o obsahu VZN. Každý plagát bude musieť byť evidovaný na 
obci, aby mohol byť vylepený v obci. 
 
Návrh uznesenia č. 42/7/2023  

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na schválení Všeobecne záväzného  
nariadenia obce Dubovce č. 3/2023 o podmienkach umiestňovania plagátov na území obce 
s účinnosťou od 7.8.2023.  
 
Hlasovanie:  
za -  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Ing. Katarína Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol 

Tokoš, Mgr. Miroslav Václavík, Ing. Tomáš Milota,  
proti – nikto 
zdržal sa – nikto 
 

Uznesenie č. 42/7/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce    s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie 
obce Dubovce č. 3/2023 o podmienkach umiestňovania plagátov na území obce s účinnosťou 
od 7.8.2023.  
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Bod č. 10 - Prenájom časti objektu TJ  športové kabíny - miestnosť č.1 
 
Na prenájom objektu bol zverejnený zámer na prenájom, na ktorý bola doručená jedna ponuka 
od firmy EL NIŇO, s.r.o., s výškou nájomného 300,- € mesačne + energie. Z výberového 
konania bola spísaná zápisnica. Prítomní nepodali voči návrhu námietku.    
 
Návrh uznesenia č. 43/7/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na schválení prenájmu miestnosti č. 1 
v budove športových kabín vedenej na LV č. 472, parc. č. 320/2, katastrálne územie Vlčkovany, 
obec Dubovce  firme EL NIŇO s.r.o., Kráľovská 5/8, Skalica, IČO 45 958 491 za cenu 300,- € 
mesačne + energie do 1.5.2048. 
 
Hlasovanie:  
za -  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Ing. Katarína Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol 

Tokoš, Mgr. Miroslav Václavík, Ing. Tomáš Milota,  
proti – nikto 
zdržal sa – nikto 
 

Uznesenie č. 43/7/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s ú h l a s í   s prenájmom miestnosti č. 1 v budove 
športových kabín vedenej na LV č. 472, parc. č. 320/2, katastrálne územie Vlčkovany, obec 
Dubovce  firme EL NIŇO s.r.o., Kráľovská 5/8, Skalica, IČO 45 958 491 za cenu 300,- € 
mesačne + energie do 1.5.2048. 

 
 

Bod č. 11 - Prenájom časti objektu TJ  športové kabíny - garáž 
 
K tomuto prenájmu bol tiež zverejnený zámer na prenájom, kde bola doručená jedna ponuka 
od firmy EL NIŇO, s výškou prenájmu 100,- € mesačne + energie. Prítomní nepodali voči 
návrhu žiadnu námietku. 
 
Návrh uznesenia č. 44/7/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   sa uznáša na prenájme garáže v budove športových 
kabín vedenej na LV č. 472, parc. č. 320/2, katastrálne územie Vlčkovany, obec Dubovce  firme 
EL NIŇO s.r.o., Kráľovská 5/8, Skalica, IČO 45 958 491 za cenu 100,- € mesačne + energie do 
1.5.2048.  

 
Hlasovanie:  
za -  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Ing. Katarína Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol 

Tokoš, Mgr. Miroslav Václavík, Ing. Tomáš Milota,  
proti – nikto 
zdržal sa – nikto 
 

Uznesenie č. 44/7/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s ú h l a s í   s prenájmom garáže v budove 
športových kabín vedenej na LV č. 472, parc. č. 320/2, katastrálne územie Vlčkovany, obec 
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Dubovce  firme EL NIŇO s.r.o., Kráľovská 5/8, Skalica, IČO 45 958 491 za cenu 100,- € 
mesačne + energie do 1.5.2048. 
 
 
Bod č. 12 - Odkúpenie pozemkov od pani Tokošovej 
 
P. Tokošova zdedila pozemky v k.ú. Dubovce a poslala na obec žiadosť o odpredaj. Sú to 
pozemky v spoluvlastníctve. OZ sa dohodlo, že p. Tokošovej bude oznámené, aby oslovila 
s odpredajom najskôr spoluvlastníkov, ktorí majú na pozemky predkupné právo.  
 
Bod č. 13 – Prípojky  
 
Pri budovaní vodovodu v obci sa stalo, že máme 3 lokality, kde firma BVS nevybudovala 
prípojky. Tieto prípojky by si občania museli financovať sami. Ide o pozemky na IBV Nové 
Dubovce, ďalej pri Kudláčových a v Záhumní pri pánovi Pollákovi. Občania, ktorí si prípojky 
vybudovali na vlastné náklady, by mali priniesť faktúru na OcÚ a náklady im budú preplatené. 
Preplatené by boli náklady po hranicu pozemku. 
 
Návrh uznesenia 45/7/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa uznáša na tom, že obec Dubovce vybuduje 
vodovodné prípojky občanom, ktorým z dôvodu predpisov BVS a.s. nebola vybudovaná 
prípojka na hranicu pozemku.  
 
Hlasovanie:  
za -  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Ing. Katarína Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol 

Tokoš, Mgr. Miroslav Václavík, Ing. Tomáš Milota,  
proti – nikto 
zdržal sa – nikto 
 

Uznesenie č. 45/7/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s c h v a ľ u j e ,   že obec Dubovce vybuduje 
vodovodné prípojky občanom, ktorým z dôvodu predpisov BVS a.s. nebola vybudovaná 
prípojka na hranicu pozemku.  

 
Bod č. 14 - Diskusia 
 
Starosta oboznámil zúčastnených s tým, že vo veci Územného plánu obce na obecný úrad prišli 
tri žiadosti o zmenu a doplnenie. Tieto žiadosti boli odoslané p. Balogovi, aby nám spracoval  
cenovú ponuku a aby sa riešilo všetko spolu a predišli sme tak zbytočnému zdržiavaniu. 
Problematický je len jeden pozemok pri Chvojnici, kde je chránená oblasť. 
 
Ďalej k prenájmu starosta uviedol, že prenájom bol dohodnutý na dlhú dobu, nakoľko firma EL 
NIŇO do predmetu prenájmu v minulosti už investovala. 
 
P. Ondrušová si zobrala slovo a uviedla, že s firmou EL NIŇO bola schválená a uzatvorená 
nájomná zmluva, bol zverejnený dodatok. Po dohode všetkých strán sa dohodlo, že sa urobia 
nové zmluvy. P. Huťťa investoval 60 000 € do baru. Všetci vedia, v akom stave to bolo. Preto 
bol dohodnutý nájom na 25 rokov. V zmluve je napísané, že to nemôže prenajímať tretím 
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osobám. Ona tvrdila, že nájom 300,- € je dosť, pretože nemá také tržby, ale chce podporovať 
futbalistov.  
  
Na otázku, či je majetok kabín TJ poistený starosta  uviedol, že kabíny sú poistené, avšak nie 
na aktuálny stav, ale to sa ešte dorieši.   
 
Mgr. Pavol Tokoš si zobral slovo a požiadal občanov, aby nevypúšťali fekálie do systému, ktoré 
vedú do odtokových miest počas letných suchých mesiacov, kedy nie je tak silný prietok vody 
a tieto fekálie a pod. zostávajú v potokoch pred domami občanov. Ide hlavne o občanov, ktorí 
nemajú čističky vôd. Ak ministerstvo životného prostredia usvedčí občana zo spáchania tohto 
priestupku, hrozí mu pokuta do výšky 25 000 €. Navrhol, aby obec upozornila občanov obce, 
aby nevypúšťali splašky do potoka, lebo v letných mesiacoch to je neznesiteľne zapáchajúce.  
 
Pán Jamriška dodal, že toto oznámenie sa má vzťahovať na celý rok a nielen na letné mesiace. 
Zákaz sa vzťahuje na celý rok.  
 
p. Tokoš na to reagoval, že treba ľudí upozorniť, že nemajú vypúšťať splašky do potoka vôbec. 
Týka sa to všetkých. 
 
P. Holásková sa pridala so slovami že sa to týka najmä ľudí, ktorí bývajú pri Chvojnici. 
 
Ďalej pán Tokoš požiadal občanov, aby nepálili odpad, trávu, slamu a pod. počas suchých 
letných mesiacov z dôvodu rizika vzniku požiaru. Ak chce niekto páliť, mal by to oznámiť na 
112 a oni mu dajú povolenie alebo nie. 
Starosta na to reagoval, že toto upozornenie sa už dávalo na stránku obce. 
 
P. Hrubšová mala pripomienku ku koseniu, že keď sa pokosí, tak po nich zostávajú kôpky ešte 
mesiac.  
Starosta na to uviedol, že obec nemá techniku na odvážanie, a preto to tak trvá. Je toho veľa 
a máme len 3 osoby na 80 hodín. Jednoducho obec nemá ani techniku ani ľudí, ktorí by to robili.  
 
p. Hrubšová navrhla, aby p. Huťťa alebo p. Biskupič tú trávu odvážali, na čo starosta podotkol,  
že menovaní nemajú čas len pre obec.  
 
Rozprúdila sa diskusia o odvoze trávy a možnostiach upratovania v obci.  
 
P. Ondrušová sa spýtala p. starostu či momentálne v obci robia nejaké projekty. Starosta jej 
odpovedal, že momentálne riešime projekty cez Radu partnerstva.  
 
P. Ondrušová dodala, že posunie na OcÚ zoznam projektov, ktoré by sa mali robiť. Obec môže 
robiť projekty a je tam 100 % financovanie.  
 
P. Ondrušová uviedla, že by sa starosta mal lepšie obliekať a reprezentovať obec, najmä na 
medzinárodnom festivale, ktorý bol v obci. Takisto nebola uprataná obec. Mali by sme si na to 
dávať pozor.  
Na to starosta odpovedal, že veľmi ťažko sa udržuje obec, keď nemá na to techniku ani ľudí. 
To sa potom ťažko robí.  
 
Ďalej sa spýtala p. Biskupiča kam sa vozí hlina. P. Biskupič odpovedal, že do Močidľan, 
pretože, ak by zostala pri IBV, tak je možné, že by obec dostala pokutu a naviac tá hlina nie je 



- 11 - 
 

pekná a nikto ju nechce. Tam kde potrebujeme, tak tam ju navážame a inak sa musí vyviesť, je 
jej veľmi veľa a je škaredá. Ja si za hlinu nefakturujem, ja ju nepredávam. Fakturujem si iba 
dopravu.  
 
p. Ondrušová sa opýtala starostu, kam išlo drevo z jedného parku a z druhého parku. 
 
Starosta uviedol, že drevo od školy je u p. Šišoláka na rezanie. A nevie o aké iné drevo ide. 
 
P. Ondrušová doplnila, že údajne drevo dal starosta Kornelovi, on ho predal za 100 € Junkovi  
za odhŕňanie snehu. Ide o to, že aj keď p. Huťťa robí zadarmo, tak aj jemu by sa mohlo niečo 
dať, keď my odhŕňame, tak aj nám by sa malo niečo dať.  
 
Starosta povedal, že nevie presne o aké drevo ide, drevo je tam ešte od vás, čo ste čistili. Išlo 
o kmene po čistení. 
 
Na otázku, ako je to s vodovodom starosta reagoval, že sa čaká  na kolaudáciu. Hneď ako sa 
vodovod skolauduje obec bude posielať celkovú prihlášku, aby si občania nemuseli každý 
samostatne platiť 150,- €. Na OcÚ pomôžeme občanom vyplniť prihlášku, aby sa predišlo 
zdržiavaniu. Bude určený dátum a občania, ktorí sa neprídu zahlásiť do tohto dátumu si budú 
platiť poplatok 150,- € každý samostatne. Spustenie vodovodu je naplánované najbližšie až na 
začiatok roku 2024. Kanalizácia je najskôr v pláne na rok 2027, nakoľko nie je kapacita 
čističky. Ide cez dediny, lebo po hlavnej ceste je to drahé. Opravovanie ciest bude počas leta, 
bude to robiť správa ciest. 
 
p. Ondrušová uviedla, že obec jej vyrúbila daň aj za cintorín a ona nevie, či má dať teraz za 
cintorín nájom.  
Starosta sa to reagoval, že v obci máme dva cintoríny a väčšiu časť jedného vlastní p. 
Ondrušová, čo by podľa zákona nemala, lebo iba štát môže vlastniť cintorín. Jediné riešenie je 
vyzvať ju, aby tento cintorín odstúpila, alebo vyvlastniť, tak je stanovený zákon.  
Ďalej je problém, že nemáme v obci osobu, ktorá by mohla robiť správcu cintorína, takže si 
starosta bude musieť urobiť školenie na správu cintorína. Ďalej máme problém s tým, že 
nemáme nájomné zmluvy na hrobové miesta. Budeme si musieť zaplatiť program od Topsetu, 
ktorý sme požiadali o cenovú ponuku. Oni nám cintoríny zmapujú a bude tam aj evidencia 
nájomných zmlúv na hrobové miesta. Na cintoríne vo Vlčkovanoch nám možno zakážu 
pochovávať, nakoľko je tam 50 metrové ochranné pásmo, kde sa nemôže pochovávať. 
Riešením by bolo vybudovať urnový háj.  
 
P. Ondrušová sa spýtala ako dopadol problém s p. Pollákovou, s vyrezaným orgovánom. 
Starosta jej odpovedal, že p. Polláková si to vyrezala na vlastné náklady, bude to spevňovať 
plotom a chce tam vysadiť krajšiu zeleň. 
 
P. Ondrušová upozornila na parkovanie na cestách z dôvodu premávky kombajnov, nakoľko je 
žatva. Kombajny sa vyhýbajú autám zaparkovaným na ceste a je možnosť že sa roztrhnú kraje 
pri priekopách. Bolo by dobré osloviť p. Pollákovú, aby si autá preparkovala. Jazdia tade aj 
nákladné autá do Močidlian. 
 
P. Jamriška uviedol, že pokiaľ auto nemá ŠPZ, ako v prípade p. Pollákovej, obec má právo ju 
vyzvať na odstránenie tohto vraku. Ak neuposlúchne môže dať obec vrak odstrániť na náklady 
majiteľa. Obec môže nadstaviť podmienky, ako sa môže parkovať v obci v súlade so zákonom 
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a potom budú parkovať tak, ako majú. Ak nie, tak existuje na to správny orgán a môže dávať 
pokuty, tak isto aj komisia poriadku, ktorá má určitý rozsah činnosti.  
 
p. Biskupič na to reagoval, že komisia zasadala ohľadne otráveného psa o čom je spísaná 
zápisnica. Riešime čo treba.  
 
P. Ondrušová uviedla, že problémom sú úzke cesty v obci, sú miesta, kde nie sú ani tri metre.  
 
P. Jamriška na to reagoval, že je to štátna cesta a musí mať 3 metre.  
p. Ondrušová na to reagovala, že cesty boli premeriavané a niekde pri cintoríne nie je 3 metre. 
Možno teraz ju asfaltovaním rozšírili, ale vtedy nebola.  
 
Navrhla rozšírenie poriadkovej komisie o komisiu životného prostredia a rozšírenia počtu 
členov.   
 
Starosta navrhol zriadiť samostatnú komisiu životného prostredia, doplnil, že to doriešia na 
pracovnej porade.  
p. Ondrušová uviedla, že poriadková komisia by mala riešiť aj p. Pollákovú, ktorá vyčistila breh 
od orgovánu a teraz hrozí nebezpečenstvo zosunutia pôdy z cintorína.  
 
P. Kudláč sa spýtal na závlahu na cintoríne.  
Starosta oznámil, že závlaha nefunguje, pretože v garáži sú len odstrihnuté káble. Riadiaca 
jednotka k závlahe tam nie je. My sme to išli robiť a nenašli sme ju. Zo studne sme museli 
napojiť obecný úrad, pretože v pôvodnej studni nie je voda.  
 
Na otázku p. Ondrušovej starosta oznámil, že budova obecného úradu sa bude kolaudovať 
25.7.2023. Potom sa budú musieť urobiť úpravy okolia úradu, aby mohol byť úrad 
presťahovaný.  
 
P. Jamriška povedal p. starostovi, aby obec kúpila nejaký traktorček.  
 
P. Kudláč dodal, že k tomu je treba človeka, ktorý sa bude o traktor starať.  
 
Starosta uviedol, že to je veľký problém, pretože v rámci aktivačných prác máme troch ľudí 
a robia iba obmedzené hodiny. Traktor ešte nie je kúpený, pretože nemáme človeka, ktorý by 
sa oň staral.  
 
p. Jamriška sa opýtal p. Ondrušovej o aké projekty ide, čo predložila starostovi.  
 
P. Ondrušová odpovedala, že ide o projekty, ktoré 100 % financuje štát.  
 
Starosta oznámil, že výzvy na projekty, ktoré mu p. Ondrušová dala sú síce 100 % financované 
štátom lenže vypracovanie toho projektu si musíme zaplatiť a to nie sú malé peniaze. Obec si 
to nemôže z hľadiska finančného dovoliť.  
 
P. Ondrušová povedala, že tam sú aj menšie projekty, ktoré si obec môže dovoliť.  
 
Na výzvu p. Jamrišku p. Ondrušová uviedla konkrétne projekty, napr. Podpora budovania 
parkov a zelených sídiel, zlepšovanie životného prostredia, výsadba stromov.  
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P. Jamriška jej oznámil, že obec nemá pozemky na výsadbu stromov a nech konkrétne uvedie 
nejaký nápad na projekt.  
 
p. Ondrušová uviedla, že pozemky má a môže ich poskytnúť pre potreby projektov. Dodala, že 
treba ísť do centier na podporu projektov do Trnavy a poradiť sa s nimi ako projekty urobiť. 
Oni sú ochotní poradiť a venovať sa. Ja by som išla do všetkých a išla by som sa spýtať, čo 
môžeme z projektov získať. Uviedla, že ďalej tam je podpora zberu a dobudovania 
intenzifikácia rozšírenia zberu a triedenia odpadov. Doplnila, že toto je len Plán obnovy, že 
ďalej sú malé projekty od ZSE, SPP.  
Na to jej starosta odpovedal, že menšie projekty žiadame.  
 
P. Jamriška žiadal p. Ondrušovú, aby povedala konkrétny nápad na projekt a nielen názvy 
výziev a povedala ako to bude prebiehať.  
 
P. Ondrušová zopakovala, že na to treba zájsť do Trnavy, tam oni rozvinú myšlienku projektu 
a možno medzi nimi bude aj ten traktorček, ktorý chceme. Ďalej prečítala výzvu modernizácia 
miestnych komunikácií, mostov, mostných súčastí za 7 mil. € a dodala, že pod to spadá 
napríklad Vidovanský most a iné mosty, ktoré by sa mohli opraviť.  
 
P. Jamriška jej oponoval, že to nie je v kompetencii obce, pretože ten most nie je náš, ale spadá 
pod správu štátnych ciest. Dodal, že taktiež do Trnavy musíme prísť s nápadom na projekt, 
takže nech si poslanci zasadnú a niečo konkrétne vymyslia. Musíme tam prísť a už vedieť čo 
chceme.  
 
P. Cáfal sa pýtal p. Ondrušovej na oskorušu na pomedzí Vidovan a Vlčkovian. Je to chránený 
strom a chce vedieť dôvod a či bolo povolenie na výrub toho stromu.  
 
P. Ondrušová odpovedala, že nevie. Nastala výmena názorov medzi p. Ondrušovou a p. 
Cáfalom ohľadne oskoruše. 
 
Starosta spolu s p. Biskupičom ukľudnili situáciu a pokračovalo sa v diskusii.  
 
P. Ondrušová uviedla, že ona rieši stále MŠ, budova by tu zostala, deti by malí iný štýl 
fungovania ako bežne na Slovensku a bola by to súkromná škôlka.  
 
P. Jamriška sa spýtal, či budú preferované naše deti, či to robí pre naše deti, alebo pre niekoho 
iného.  
 
P. Ondrušová uviedla, že to ešte nevie, lebo ide na stretnutie ohľadom toho. Keď bude mať viac 
informácií, tak dá vedieť.  
 
p. Biskupič povedal, že ak je taká možnosť, aby sem chodili aj iné deti nebolo by to zlé.  
 
P. Jamriška požiadal p. Ondrušovú, aby uviedla ľudí a ministrov, s ktorými sa stretla, alebo od 
ktorých má analýzy a predbežné dohody, nakoľko je verejný činiteľ, a keď to neuvádza 
nevzbudzuje to dôveru.  
  
p. Ondrušová uviedla, že si nepamätá ako sa volá minister, je vo funkcii po ministerke 
Remišovej. Riešim veci vo svojom voľnom čase. Ja som dala oznam čo riešim.  
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V obecenstve nastal ruch a diskusia.  
 
Slovo si zobral p. Huťťa, ktorý informoval o probléme rušenia nočného kľudu po 22 hodine.  
 
Starosta oznámil, že to treba riešiť cez políciu, pokiaľ sa nejedná o obecnú akciu, ktorá má 
povolenie od obce.  
 
Po vystúpení p. Huťťu a výmenou názorov medzi p. Huťťom, p. Kudláčom a p. Ondrušovou 
starosta ukončil OZ.  
 
 
Bod č. 15 - Záver     

 
Rokovanie OZ starosta ukončil o 19:33 hod. 
 
 
 
Zapisovateľka:: 
Mgr. Viera Haringová    ......................................... 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Ing. Katarína Ondrušová    ......................................... 
 
 
Dana Polláková     ......................................... 
 


